
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 4/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 75/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης της Ο.Ε. για την 
αναμόρφωση (3η) προϋπολογισμού και τεχνικού 
προγράμματος Δ. Βέροιας, έτους 2015. 

 
Σήμερα 19 Φεβρουαρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-2-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8)Θ.Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 
11)Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13)Β.Λυκοστράτης, 14)Μ.Παπαϊωάννου, 
15)Λ.Ακριβόπουλος, 16)Σ.Ασλάνογλου, 17)Γ.Ορφανίδης, 18)Ε.Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 
20)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 21)Α. Σιακαβάρας, 22)Θ. Τέτος, 23)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 24)Ι.Κυρατλίδης, 
25) Μ. Σουμελίδης, 26) Ν. Τσιαμήτρος, 27)Ζ.Πατσίκας, 28) Α. Καγκελίδης, 29)Γ.Γουλτίδης, 
30)Ι.Παπαγιάννης, 31)Η.Τσιφλίδης, 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 34)Π.Παπαδίνα, 
35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

                 Απόντες 
Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Ι.Χειμώνας 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Ι.Καραγιάννης, 
Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου εκτάκτου θέματος αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 73/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 75/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Αποστολόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 76/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Αποστολόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, 
Α.Καγκελίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 78/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Παπαδόπουλος, Θ.Κορωνάς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 79/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Λαζαρίδης, Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης και προσήλθε ο 
κ.Θ.Κορωνάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 80/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Κ.Καραπαναγιωτίδης και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
9)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 81/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
και προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 82/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. 
Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 84/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Σ.Στουγιάννος 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 85/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Γουλτίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 86/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Λ.Ακριβόπουλος, Θ.Αγγελίνας και προσήλθε ο 
κ.Γ.Γουλτίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 87/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 89/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2015 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον αντιδήμαρχο τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη, ο 
οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 
αναμόρφωσης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος. 

Το θέμα κατατίθεται ως έκτακτο, διότι η Ο.Ε. συνεδρίασε εκτάκτως σήμερα το πρωί και πρέπει 
με βάση την απόφασή της να προχωρήσουμε σε αναμόρφωση του προϋπολογισμού. 

Σε αυτό το σημείο όμως θα ήθελα να σας τονίσω ότι η αναμόρφωση του προϋπολογισμού 
αφορά αποκλειστικά την ενίσχυση της πίστωσης για την κατασκευή δρόμων και πεζοδρομίων στην 
περιοχή «Γιοτζαλίκια», όπου κατασκευάζεται το νέο σχολικό συγκρότημα και πρέπει το συντομότερο 
δυνατό να προχωρήσουμε στην ολοκλήρωση του έργου. Όλες οι υπόλοιπες παράγραφοι της απόφασης 
της Ο.Ε. για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος Δ. Βέροιας θα 
συζητηθούν σε επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. ως τακτικό θέμα. 

Όπως φαίνεται και από το εισηγητικό, είχε προβλεφθεί στο τεχνικό πρόγραμμα και κατ’ 
επέκταση στον προϋπολογισμό για το έτος 2015, ένα ποσό με μια πίστωση 200.000,00€ για την 
κατασκευή όλων αυτών των δρόμων που οδηγούν προς το σχολικό συγκρότημα. Τότε όμως δεν 
είχε γίνει μελέτη.  

Όταν η τεχνική υπηρεσία έκανε την μελέτη διαπιστώθηκε ότι το απαιτούμενο ποσό, η 
απαιτούμενη πίστωση προκειμένου να γίνουν κατά 100% δρόμοι, πεζοδρόμια, κράσπεδα κ.τ.λ. 
είναι 430.000,00€.  

Κατά συνέπεια απαιτείται μια έξτρα πίστωση 230.000,00€ έτσι ώστε να δημοπρατηθεί το 
έργο ενιαία και βέβαια  να πάρουμε μια έκπτωση κ.τ.λ., αλλά για να μην γίνει τμηματικά. Τι 
κάνουμε τώρα. Εξαιτίας του ότι σε συνδυασμό με τη ΔΕΥΑΒ, τρέχουμε παράλληλα ώστε να 
είμαστε έτοιμοι το καλοκαίρι, πρέπει να έχουμε ανάδοχο εξαιτίας του ότι και τα χρήματα είναι 
πολλά, χρειάζεται πολλές μέρες παραμονής στον αέρα για να υπάρξει ενδιαφέρον και όλα αυτά, 
για να έχουμε ανάδοχο τον Απρίλιο, έτσι ώστε σε ένα εύλογο χρονικό διάστημα 3-4 μηνών να 
κατασκευαστεί το έργο, τρέχουμε από πίσω του, γι’ αυτό και είναι έκτακτο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη 
για συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου την υπ’ αριθ. 88/2015 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία αυτή 
εισηγείται στο Δ.Σ.: 

Εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο την αναμόρφωση του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 2015, ως εξής: 

Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 5122 «Χρηματικό υπόλοιπο 
προερχόμενο από έκτακτα έσοδα, για την κάλυψη έργων του Π.Δ.Ε. ή πιστώσεις προοριζόμενες 
για δημόσιες επενδύσεις», με ποσό 461.812,09€. 

Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111, ποσό 461.812,09€ 
Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 

230.000,00€ και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 30.7323.005 και τίτλο «Κατασκευή πεζοδρομίου 
και διαπλάτυνση-ασφαλτόστρωση οδού Ρωμανίας και καθέτων οδών περιοχής Γιοτζαλίκια», με 
ποσό 230.000,00€ από υπόλοιπο ΣΑΤΑ 2014. 

Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα έτους 2015. 
Μπέκης: Θέλω να ρωτήσω τον κ. Λαζαρίδη, τα 430.000,00€ που λέτε εδώ, είναι πίστωση 

που υπολογίζετε συνολικά και με βάση αυτή την πίστωση θα γίνει δημοπράτηση και θα δούμε 
πόσο θα κοστίσει; Κατάλαβα καλά; 

Παπαγιάννης: Κε Λαζαρίδη, για να καταλάβω καλά, χωρίς ποτέ ουσιαστική διάθεση 
αντιπολίτευσης, προσπαθούμε να κάνουμε το καλύτερο για το Δήμο μας.  

Βλέποντας εδώ το έγγραφο, το εισηγητικό, έχουμε αρχικά 200.000,00€ προϋπολογισμό αν 
είδα καλά και τώρα μας λέτε ότι χρειάζονται ακόμα 230.000,00€.  
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Αυτό επειδή δεν στέκεται…. αν ήσασταν δηλαδή ιδιώτης και μου λέγατε ότι το σπίτι μου 
θα κάνει 200.000,00€ και μετά μου λέγατε ότι θα κάνει 430.000,00€, μάλλον θα μαλώναμε άγρια, 
τώρα πως γίνεται να χρεώνουμε το Δήμο ξαφνικά από 200.000,00€ σε 430.000,00€; 

Λαζαρίδης: Έχει να κάνει με το εξής: Όταν καταρτίστηκε το τεχνικό πρόγραμμα και κατά 
συνέπεια ο προϋπολογισμός, ήταν αρχές φθινοπώρου, ξέραμε ότι προκειμένου να λειτουργήσουν 
τα σχολεία εκεί, θα έπρεπε οι δρόμοι, ο κύριος και κάποιοι κάθετοι να κατασκευαστούν, τότε δεν 
ξέραμε το ποσό, προκειμένου όμως να δημιουργήσουμε ένα έργο, έναν κωδικό, βάλαμε ένα ποσό 
ώστε να πιάσουμε την τάξη μεγέθους, δεν υπήρχε μελέτη δηλαδή.  

Κε Παπαγιάννη προσέξτε να δείτε: δεν είχαμε ένα ποσό, κάναμε λάθος, έπρεπε όμως να 
δημιουργήσουμε έναν κωδικό έτσι ώστε στο έτος που τρέχουμε τώρα να το κατασκευάσουμε. 
Βάλαμε ένα ποσό κατά προσέγγιση, έτσι ώστε όταν κάνουμε μελέτη έγκαιρα, η οποία έχει μόλις 
τελειώσει, να προϋπολογιστεί ακριβώς το ποσό. Είδαμε λοιπόν ότι η πίστωση αυτή η απαιτούμενη 
είναι 430.000,00€.  

Θα μπορούσαμε να κάνουμε το έργο τμηματικά, δηλαδή 200-200.000€ αλλά αυτό θα μας 
έπαιρνε πάρα πολύ σε χρόνο. Προτιμήσαμε λοιπόν να αναμορφώσουμε τον κωδικό ως προς την 
πίστωση, να βρούμε άλλα 230.000,00€ για να γίνει εξ’ ολοκλήρου έτσι όπως θα έπρεπε τεχνικά 
αλλά και ως προς την άποψη του χρόνου. Αυτό έγινε δηλαδή, δεν έγινε κακός 
προϋπολογισμός….. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Παπαγιάννης μιλά εκτός 
μικροφώνου). 

Λαζαρίδης :…..όχι, έγινε έγκαιρα, ήμαστε έτοιμοι πολύ καιρό πριν. Όταν λοιπόν λέτε, το 
ξαναλέω, τον Σεπτέμβριο έπρεπε να καταθέσουμε τα έργα, είπαμε ότι αυτό το έργο είναι 
απαραίτητο αλλά δεν είχαμε μελέτη, όταν κάναμε την μελέτη διαπιστώσαμε το ακριβές ποσό της 
πίστωσης. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Οικονομικής Επιτροπής; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Παπαγιάννης, Σ.Ελευθεριάδου, 

Η.Τσιφλίδης, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 88/2015 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
2.- Την υπ’ αριθ. 2974/22-1-2015 απόφαση του Υπ. Εσωτερικών 
3.- Την με αρ. πρωτ. ΦΒ1/Ε5.5/9449/410/27-4-2012 απόφαση του Γ.Γ. Ενέργειας και Κλιματικής 
Αλλαγής, όπως αυτή τροποποιήθηκε και ισχύει με την με αρ. πρωτ. 13/04-05/187/69/3-1-2014 
απόφαση. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος του Δήμου 
έτους 2015, για την ενίσχυση ανεπαρκούς πίστωσης.  
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων 
και κοινοτήτων». 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 4 
του Π.Δ. 185/2007. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 

γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
Β) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, ως εξής: 
Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 5122 «Χρηματικό υπόλοιπο 

προερχόμενο από έκτακτα έσοδα, για την κάλυψη έργων του Π.Δ.Ε. ή πιστώσεις προοριζόμενες 
για δημόσιες επενδύσεις», με ποσό 461.812,09€. 

Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111), ποσό 461.812,09€ 
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Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
230.000,00€ και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 30.7323.005 και τίτλο «Κατασκευή πεζοδρομίου 
και διαπλάτυνση-ασφαλτόστρωση οδού Ρωμανίας και καθέτων οδών περιοχής Γιοτζαλίκια», με 
ποσό 230.000,00€ από υπόλοιπο ΣΑΤΑ 2014. 

Γ) Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2015. 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  75 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  
Θ. Κορωνάς  Σ. Λυκοστράτης  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-2-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 

   ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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